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Vorige vrijdag heeft de federale ministerraad de accijnsverlaging voor biobrandstoffen
goedgekeurd. Het besluit moet nog wel bekrachtigd worden door het parlement en ook de
Europese Commissie moet nog zijn fiat geven aan het voorstel. Maar daar worden geen
problemen verwacht, meldt Vicky Willems, woordvoerster van federaal minister van
Leefmilieu Bruno Tobback (sp.a).
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Vorige vrijdag heeft de federale ministerraad de accijnsverlaging voor biobrandstoffen goedgekeurd.
Het besluit moet nog wel bekrachtigd worden door het parlement en ook de Europese Commissie
moet nog zijn fiat geven aan het voorstel. Maar daar worden geen problemen verwacht, meldt Vicky
Willems, woordvoerster van federaal minister van Leefmilieu Bruno Tobback (sp.a).
Het voorstel van de ministerraad houdt in dat er een volledige vrijstelling komt voor accijnzen op
pure plantenolie die gewonnen wordt uit koolzaad. Voor de bijmenging in bestaande diesel van
veresterde biodiesel geldt dat tot begin 2008 in gradaties een steeds hoger percentage bijmening
fiscaal wordt vrijgesteld. Eind 2005 gaat het om 3,37 procent bijmenging en dat loopt tegen begin
2008 op tot 5 procent bijmenging. Voor de productie van biobenzine op basis van bio-ethanol wordt
7 procent bijmenging vrijgesteld vanaf de tweede helft van 2006.
Binnen en buiten de landbouwsector werd een dergelijke accijnsvrijstelling al langer bepleit bij de
federale overheid. Die maatregel was nodig om biobrandstoffen concurrentieel te maken met
klassieke brandstoffen. De EU wil overigens dat dit jaar 2 pct van alle in het transport gebruikte
brandstof bestaat uit biodiesel en in 2010 moet dat aandeel op 5,75 pct liggen. Om het leefmilieu te
sparen, heeft Vlaams minister van Mobiliteit Katleen Van Brempt al de idee gelanceerd om alle
bussen van De Lijn op plantenolie te laten rijden.
De landbouwsector hoopt dat een aantal boeren door de accijnsvrijstelling op rendabele basis
koolzaad en plantenolie kunnen telen. De verwachtingen rond koolzaad zijn deels zo hooggespannen
omdat de prijsvorming het in een aantal andere teelten steeds meer laat afweten. Vooral de
kleinschalige productie van plantenolie spreekt nogal wat landbouwers aan. Het is maar de vraag of
het Vlaamse areaal geschikt is voor de grootschalige productie van energieteelten. Maar als die in
andere Europese regio's doorbreken, kan dit op termijn mogelijk de prijsdruk op meer tradtionele
teelten verlichten.
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